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ACTA-RESUM AUDIENCIA PUBLICA 
 
Data: 27 de març de 2023 
Lloc: Sala de Plens de la seu del Districte de Nou Barris (Pl. Major de Nou Barris, 1) 
Hora: 18:00 h. 
 
 
Presideix: Il·lma. Sra. Gemma Sendra i Planas, presidenta del Consell del Districte de Nou 
Barris 
 
Assistents: 
 
Il·lm. Sr. Francesc Xavier Marcé Carol, regidor del Districte de Nou Barris 
 
Sra. Sheila María Guerra Andrés (PSC) 
Sra. Sara Belbeida Bedoui (PSC) 
Sr. Andrés Rodríguez Domínguez (PSC) 
Sra. Sonia Nieto Sánchez (PSC) 
Sr. Jordi Bouzón Magriña (PSC) 
Sr. Antoni Pallarès Davó (PSC) 
Sr. Dídac Ramírez Casas (PSC) 
Sra. Alexandra López Lorente (BComú) 
Sra. Esther Flaquer García (BComú) 
Sra. Carolina Recio Cáceres (BComú) 
Sra. Rosa Martín Vega (BComú) 
 
Absents: 
 
Sr. Guillem Gabarnet Colomines (BComú)  
 
Convidats: 
 
Sr. Gabriel Duarte Garcia, Gerent del Districte 
 
Secretari: 
 
Ricardo Fernández Aranda, Lletrat, Secretari del Districte. 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
Constatada la existència de quòrum legal, obre l’acte la Presidenta del Consell del Districte de 
Nou Barris a les divuit hores i quatres minuts,  la qual, dona la benvinguda tant al regidor,  
consellers/eres i públic presents a la sala com a aquelles persones que segueixen el 
desenvolupament de la sessió, bé a través de videoconferència a l’enllaç facilitat com a 
aquelles persones que segueixen la sessió a través de l’streaming. 
 
Com que no s’han formulat preguntes anticipades, la presidenta del Consell del districte obre 
torn de paraula a aquelles persones presents a la sala que vulguin intervenir i desprès al 
Regidor per tal que respongui a cada una de les intervencions. 
 
1) Maria Piñol 

 
Diu que és veïna del carrer Pedreny. Explica que té un terreny heretat dels seus pares, terreny 
classificat com 7a, és a dir, no es pot edificar sinó només instal·lar coses de serveis públics. 
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Aleshores resulta que per serveis públics com ara una residència o similar demanen 600 
metres quadrats i el seu terreny no arriba perquè només té 400 metres quadrats. Per tant, 
pregunta que pot fer amb aquest terreny? Diu que està cansada d’anar a l’Ajuntament, a la 
Plaça de les Glòries i al Districte. En tots els casos, l’Ajuntament no adquireix el terreny perquè 
esta qualificat de 7a. A Urbanisme l’han dit que això s’ha de requalificar. Què ha de fer perquè 
això es solucioni? Li treu la son perquè paga cada any 700 euros en concepte d’IBI i no ho pot 
mantenir amb la pensió que cobra. Ella es vol vendre aquest terreny però no ho pot fer perquè 
està qualificat de 7a. Per tant, demana una solució pel seu cas. 
 
El regidor contesta en primer lloc que, a banda de la pregunta que considera molt pertinent, 
demana a la intervinent si el carrer Pedreny pertany al districte d’Horta-Guinardó. La intervinent 
contesta que efectivament pertany al districte d’Horta. 
La petició, tenint en compte que el terreny en qüestió, està qualificat d’equipament i no li arriba 
als 600 metres quadrats, és una mica inversemblant i li pregunta si ha fet algun requeriment 
municipal. La intervinent contesta que ha fet molts requeriments. Afegeix que l’han dit que s’ha 
de requalificar i que en tot cas el terreny hauria de ser comprat per l’Ajuntament però diu què he 
de fer perquè l’Ajuntament me’l compri?, On ha d’anar? 
El regidor apunta a que els metres quadrats s’haurien de sumar a uns altres degudament 
planificat per fer un equipament i així superar la barrera dels 600 metres quadrats. Afirma el 
regidor que aquest districte tècnicament no es pot ocupar d’això perquè no els toca però diu 
que parlarà amb la regidora d’Horta per veure si es pot mirar aquest cas concret amb un cert 
detall, no pot fer una altra cosa perquè no forma part de la competència tècnica del districte de 
Nou Barris. Això sí, demana a la intervinent que li doni l’adreça exacta i les dades personals per 
poder explicar-ho als tècnics d’Horta que tinguin la competència concreta d’això. 
 
2) Jordi Vidal 

 
Diu que a l’anterior Audiència Pública va presentar una pregunta que se l’havia de respondre a 
través d’un correu electrònic al no estar present  aquell dia ni a la sala ni telemàticament. En el 
Consell de Barri del Turó de la Peira de fa uns dies va tenir la oportunitat de contactar amb el 
govern, atès que, no se li havia respost encara a la pregunta. La gestió considera que és bona 
perquè li van contestar a l’endemà cosa que agraeix. El que passa és que considera que la 
resposta que se l’ha donat és una resposta incompleta. El tema era sobre l’àrea verda, que es 
va implantar l’estiu passat a la zona del Turó de la Peira, fet que d’entrada està d’acord. Ara bé, 
li dona la sensació que els vehicles no compleixen massa bé les normes sobre zona verda i 
que els vehicles que paguen o que puguin aparcar ho puguin fer realment. La zona 
d’aparcament sempre està plena i s’observen vehicles que, per la pols que tenen pel damunt, 
porten aparcats mesos que no s’han mogut i, en cavi, creu que cada setmana s’haurien de 
moure. Com que això era una sensació que tenia, per a poder-ho constatar diu que va 
presentar una bateria de preguntes sobre qui porta l’àrea verda, com es fa la vigilància, etc.. De 
la bateria de preguntes li han respost des de l’òrgan que ho gestiona que és BSM però la 
resposta és incompleta. De fet, demanava mes concreció a la resposta com ara quants vigilants 
hi ha en aquesta zona, quantes sancions s’havien imposat, quants vehicles s’havien acabant 
retirant i aquestes respostes no les ha rebut de l’escrit enviat per BSM. Com que creu que hi ha 
molts vehicles que no compleixen els que sí compleixen com és el seu cas, consideren que no 
és just. Es una zona amb poc aparcament, els pàrquings privats són molt cars i, si la zona 
verda, és pels residents, que ho sigui. Per tant, vol que se li contesti a aquestes tres preguntes, 
en realitat no sabia si era millor fer-les per la web (ho podia haver fet) o venir presencialment. 
 
La presidenta del Consell del districte diu que hagués estat millor fer les preguntes de forma 
anticipada per a poder-les preparar millor. En tot cas, l’intervinent diu que, si ara no disposen de 
la informació, que la busquin i l’informin quan la tinguin a la seva disposició. 
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El regidor contesta que no és la primera vegada que li fan una pregunta d’aquest tipus. La zona 
verda és una política municipal que es gestiona des de l’àrea de mobilitat (sancions, etc... que 
porten al darrera tot un procediment administratiu); per tant, demanarem la informació a BSM 
per tal que la facin arribar a través de mobilitat el més ràpid possible (cosa que nos empre és 
possible). Una informació com aquesta no només la demana l’intervinent sinó molta altra gent. 
Tornarem a insistir en la informació que ens demana l’intervinent. Ara bé, hi ha una sèrie 
d’elements que hem de posar sobre de la taula. L’àrea verda és una àrea de protecció del 
servei d’aparcament de proximitat diària que, a partir del vespre, és lliure i els caps de setmana 
també (pagant però d’ús lliure). Per tant és possible que hi hagi gent que deixi el cotxe quan no 
toca i que ha de ser objecte de multa i el seguiment al 100% de la zona no deu ser segurament 
exhaustiva. Segurament deu ser així si bé els consta que es posen moltes multes però la 
informació encara no els han donat. La demanarem una altra vegada i tan aviat com la tinguem 
se li farà arribar. 
 
3) Silvia Gamero 

 
Veïna de la plaça de Jesus Carrasco, vol explicar de forma resumida una qüestió que venen 
demanant des de fa temps. En aquesta plaça hi ha un mur molt baix que genera qüestions 
d’inseguretat per tots els veïns que es troben al voltant dels solars i de la pròpia plaça. Al 
districte l’ha arribat la petició veïnal per diferents mitjans perquè això ve de fa bastants mesos, 
han parlat amb diferents persones i volen saber si el districte té una resposta. No volen que 
sigui una resposta que s’estengui en el temps, és una qüestió de seguretat i que desprès 
passin coses que no volen que passin. De fet, denuncia que s’han produït robatoris sense 
perjudicis físics però no volen que passi això. 
 
El regidor contesta que aquest mur es va fer per a separar una casa d’una estació de bicings i 
saben que és una reclamació que han efectuat repetidament. Aquí hi va haver un tema delicat i 
és que la casa és privada i la decisió de posar un mur tenia una tema de permisos urbanístics. 
Afegeix que no els consta que hagi hagut algun problema de delinqüència, amb independència 
de la percepció veïnal i això sí és possible que hi hagi hagut algun episodi de delinqüència però 
no els consta formalment en els informes de GUB. No obstant, la percepció que pugui passar 
és evident perquè els veïns ho han comentat en diverses ocasions i, en aquest sentit, han pres 
la decisió de pujar el mur, si bé hauran de veure amb els tècnics del districte com fer-ho a la 
major brevetat possible. 
 
La intervinent replica que no és una percepció sinó una realitat que ha existit si bé la denúncia 
la van formular a Mossos d’Esquadra i no a GUB. 
 
El regidor contesta que amb independència que els constin o no les denúncies, la decisió és 
pujar el mur i no costa res pujar el mur un cop han vist que és factible poder fer-ho. 
 
La intervinent agraeix la decisió presa i pregunta com es pot fer el seguiment del tema. El 
regidor reitera que l’ordre està donada i ara és un tema dels temps administratius, convidant a 
la intervinent a parlar-ho amb el Gerent del districte o con el conseller de barri per veure quan 
es pot fer l’actuació. 
 
4) Silvia Magriña 

 
En primer lloc, com a membre de l’associació veïnal de Verdum ha vingut a aquesta sessió a 
donar suport a l’anterior intervinent, agraeix la decisió presa pel Govern i creu que no només 
s’hauria de pujar una mica el mur sinó posar-lo sencer perquè ella mateixa ha pogut, recolzant-
se sobre un ferro, pujar al mur. De fet, a vegades la gent salta, fan botellons... 
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En segon lloc, manifesta que saben que la empresa Focus ha augmentat entre un 20 i un 30% 
els seus pressupostos. El regidor diu que no és cert però la intervinent replica que alguns barris 
com el seu han rebut alguna indicació dient que es vigili el que es demana per a les festes del 
barri perquè és possible, com son el últim barri amb festa major, que ja no hi hagi pressupost 
per a la celebració de la dita festa. Considera que si el districte té un pressupost pel calendari 
de les festes majors de barri, el mes equitatiu és que tots els barris tinguin pressupost públic i 
no pel fet que siguin l’últim barri en celebrar festa major o hagin demanat abans alguna cosa, 
es quedin sense aportació econòmica municipal. No li sembla just. 
 
El regidor contesta que la situació és una altra per a evitar certes confusions. La ciutat té un 
model del que ells són receptors i és que les infraestructures de les festes dels districtes es fan 
per concurs públic i guanyen unes empreses, les que siguin. Des de fa alguns anys, aquest 
pressupost ha tendit a la baixa i les empreses no poden mantenir els preus ofertats. Afegeix 
que el Govern està fent un esforç brutal perquè ningú es quedi sense infraestructures i han 
incrementat el pressupost de manera suficient perquè això no passi. Per tant, no hauria de ser 
un problema això que estant demanant els veïns de cap lloc, si bé el que passa és que 
l’increment de demanda d’infraestructures ha estat exponencial desprès de la pandèmia perquè 
tothom vol fer coses. Per tant tenim, en primer lloc, un problema d’increment de preus derivat 
del fet que l’Ajuntament tendeix a fer concursos a la baixa (la llei obliga a acceptar baixades de 
preus en els concursos) i, en segon lloc, un increment d’activitat. 
 
Li passa la paraula al Gerent del districte però vol tranquil·litzar a la intervinent confiant en que 
no passi allò que està dient la intervinent. 
 
El Gerent del districte diu que a principis d’any va haver un moment de crisi perquè hi havia, 
des de fa temps, un contracte centralitzat que els districtes gestionem. Es un contracte que 
necessitava una actualització de preus perquè tenia el risc que, com les coses estant pujant de 
cost, si no es pujaven els costos de cada concepte, el concurs hagués quedat desert, cosa que 
ha passat en altres llocs de la ciutat. A Nou Barris no va ser així i el resultat és que certament hi 
ha una pujada de diferents conceptes i al gener va haver una conscienciació dels equips 
tècnics de treballar amb les entitats cara a evitar problemes com ara que les festes majors de 
barri de finals d’any estiguessin amenaçades. Durant el darrer mes hem pogut baixar molt la 
tensió gràcies a la taxa turística que subvencionarà un part dels esdeveniments del districte. 
 
El regidor completa la informació indicant que, des de turisme, han fet que una part de la taxa 
turística vagi a un programa de suport a activitats de barri com per exemple el Festival Sopes 
del Món, Roquetes fashion ó el campament de Nadal vinguin finançats amb la taxa turística 
finançant a les entitats i això ha permès alliberar certa pressió respecte del dèficit que tenim 
d’infraestructures per la situació abans comentada. Per tant, creu no hauria d’haver cap 
problema i que la situació es pot arreglar amb normalitat. 
 
Continua el Gerent indicant que alguns conceptes havien pujat molt. Per exemple, per les 
cadires s’havia incrementat el seu cost en un 80%. La mitjana d’increment de costos para 
esdeveniments del districte havia quedat en un 14%. L’aposta que ha fet el consorci de turisme 
per finançar esdeveniments a través del programa “experiències de la ciutat” i la taxa turística 
considera que compensarà l’increment dels costos. No obstant això, el que ell trasllada tant als 
equips tècnics com al Govern és que la obligació de ser exigents en la correcta despesa de les 
infraestructures igualment ha de prevaldre. Aquesta és una feina que els tècnics van fent amb 
les comissions de festes, algunes estan encaminades, altres els hi costa una mica més i també 
és cer que hi ha un desig en créixer en activitat. Aquest exercici de contenció que sí ha d’estar 
tot l’any a vegades no és fàcil però no estem en la mateixa situació que fa dos mesos. 
 
I, respecte del que ha dit la intervinent al principi, li demana ajut perquè el problema no es troba 
amb les entitats que fan la festa a finals d’any sinó les que fan festa a principis o mitjans d’any. 
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Són aquests els que han de fer l’exercici de contenció per a evitar que les festes de finals d’any 
no es vegin en risc i es puguin celebrar amb normalitat. 
 
La intervinent replica que almenys la seva associació de veïns de Verdum no vol entrar en cap 
guerra de barris contra barris. Tolts els barris tenen el mateix dreta  fer la seva festa. 
 
El Gerent contesta que la intervinent té raó i que la tasca de mediació la farà el districte però és 
cert que a vegades els costa perquè el que té la oportunitat de demanar el màxim possible per 
la festa de principi d’any i desprès ja es veurà però el districte ha de fer l’exercici de contenció 
per a garantir que les festes que vinguin desprès de l’estiu es puguin fer amb normalitat. En tot 
cas, el problema de l’increment de costos ho tenim controlat gracies als programes de turisme 
que han ajudat molt. 
 
El regidor torna a intervenir per a dir que és un fet que han pujat preus i demanda i és cert que 
el districte ha dit en moltes ocasions que tenim el pressupost congelat. El Govern ha prioritzat 
que no baixin les subvencions, que no baixin els ajuts a les entitats, que no baixi el suport 
associatiu però hi ha coses com les lligades al contracte d’infraestructures que tenim molt poc 
marge de maniobra. Només demana col·laboració veïnal però no vol que ningú es quedi sense 
infraestructures per a fer una activitat i, per això, estan buscant recursos fora per a poder 
esponjar la despesa. Per tant, demana no patir que faran l’impossible perquè la situació 
denunciada no passi. 
 
5) Bertrand de Five 

 
En primer lloc, agraeix l’anterior intervenció i la decisió de pujar el mur. Ell ja havia tingut alguna 
queixa d’un parell de famílies amb fills discapacitats que passaven per aquest lloc i es trobaven 
rates, la qual cosa no és agradable. Per tant, creu que s’ha d’arreglar el mur i netejar la zona. 
En aquest sentit, ha recollit signatures de veïns sobre aquesta demanda. 
 
En segon lloc, exposa una bateria de preguntes/reclamacions sobre temes molt diversos. Les 
preguntes les ha anticipat per escrit al regidor i les exposa en aquesta sessió. 
 

a) Dificultats en l’accessibilitat a les platges de Barcelona. 
 

Considera que no pot ser que no s’hagi informat al col·lectiu de discapacitats per part del 
districte de la obertura de les platges i a quines platges poden accedir 
 

b) Inacceptable que l’Ajuntament de Barcelona no tingui places d’aparcament per a 
discapacitats 
 

No està d’acord i creu que això es ofegar al seu col·lectiu quan ha d’anar a fer gestions a 
l’Ajuntament que, per aquest motiu, tarda molt en arribar 
 

c) Existeix la possibilitat de que les bicicletes elèctriques de l’Ajuntament estiguin 
adaptades per persones amb discapacitat? O només son per a persones sense cap 
discapacitat? 
 

L’intervinent està preocupat per l’enorme despesa municipal en bicicletes elèctriques (diu que 
l’any 2022 la despesa va pujar als 16 milions d’euros) i, en canvi, els discapacitats no poden 
anar en les bicicletes. Paguen impostos però en canvi no hi ha cap tipus d’adaptació perquè el 
seu col·lectiu pugui anar en les bicicletes municipals. 
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d) Perquè no tenen obert l’ambulatori de Chafarinas els dissabtes? Abans obrien tots els 
dissabtes en un lloc on la densitat de població és d’uns 30.000 habitants entre Trinitat 
Nova i Vella. 
 

L’intervinent diu que hi ha municipis amb menor població que, en canvi, tenen obert els 
dissabtes. Considera que no pot ser. Diu que ja hi ha crítiques en l’àmbit veïnal. 
 

e) Existeix un control i estadístiques de les bades agressives que hi ha al barri? 
 
L’intervinent pregunta si hi ha hagut un increment de les bandes perquè cada dia surten coses 
noves. Miren al seu voltant i creu que a les 23:00, 24:00 o 01:00 de la nit ja no es pot sortir. 
 

f) Això de posar pivots en els passos de vianants provoca accidents a les persones 
vianants. 
 

Explica que ell mateix es va donar un fort cop amb la cadira de rodes. Hi havia gent davant que 
li tapava el pas i quan va passar va xocar de front amb un pivot que es trobava a la meitat del 
pas de vianants. Sembla que sigui una moda que els pivots estiguin al mig dels passos de 
vianants. 
 

g) Els bancs per seure’s no estan rectes, tenen una inclinació important. 
 

L’intervinent pregunta què passa amb els bancs. La inclinació dels bancs genera infermetats 
com ara desviació de la columna vertebral o escoliosi múltiple. Hi ha algun seguiment dels 
bancs per tal que estiguin rectes i no inclinats? Hi ha un seguiment de les obres? 
 

h) Les línies d’autobusos redueixen el servei quan no hi ha col·legis, la qual cosa, provoca 
cues i aglomeracions importants 
 

L’intervinent pregunta què passa amb els autobusos. L’Ajuntament recomana no agafar el 
cotxe i o be passejar pel districte o anar en transport públic però els busos han reduït horaris. 
No és possible una espera de 20 minuts a les parades i que anar entre Nou Barris i la Plaça 
Catalunya tardi una hora i quart. Per anar i tornar tardes tres hores. El transport públic ha de 
ser mes àgil, ha d’haver més servei. 
 

i) L’ ascensor del metro de la parada de Via Júlia ha tardat 12 dies en arreglar-se 
 
Com és possible que hagin tardat 12 dies en arreglar un “tornillo”? No ha pogut agafar el metro 
i l’han tingut que ajudar a la pujada que hi ha a la zona. No pot ser que no hi hagi cap 
responsable que faci un seguiment de la obra pública. 
 

j) Cada vegada existeix més agressivitat en els col·legis cap als professors. Existeix 
alguna mesura per a evitar aquestes situacions? 
 

L’intervinent manifesta la seva preocupació pel que passa en els col·legis i instituts. No hi ha 
poder dels pares. Cal el permís dels nens per a informar als pares. Algu dels districte els hauria 
d’informar sobre el funcionament familiar. Ningú els informa. 
 

k) Perquè existeix tant absentisme escolar dels alumnes? Perquè no s’avisa a les 
famílies? 
 

l) S’han d’arreglar moltes de les voreres de Nou Barris. Encara queden moltes sense 
arreglar 
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L’intervinent diu que ha fet en dos anys 1274 fotografies de les dificultats que tenen per a 
passar per diferents llocs. Al final s’ha avorrit. No s’han arreglar les voreres, els obstacles, les 
rampes.. Continuen en el mateix lloc sense modificar ni res. 
 

m) Una vegada mes (porta així dos anys) reclama l’ampliació de la seva plaça 
d’aparcament. En altres llocs els arreglen però aquí a nou barris no hi ha manera. 

 
n) Tampoc pot ser que desprès de 7 anys encara no hi hagi places d’aparcament per a 

discapacitats en els poliesportius públics 
 

o) També pregunta per escrit perquè els poliesportius públics tanquen els dissabtes i els 
diumenges per la tarda i fins i tot alguns matins quan és públic a l’igual que els patis del 
col·legis. 
 

Per últim, felicita haver designat com a responsable de la direcció de serveis a les persones a 
la Sra. Isabel Santaularia, per la seva humanitat i la seva dedicació. 
 
El regidor, en primer lloc, agraeix a l’intervinent que les preguntes que ha fet se les hagi 
avançat per escrit, la qual cosa, sempre ajuda. En segon lloc, hi ha moltes d eles coses que ha 
dit l’intervinent són de percepció o d’opinió como en el tema de la inclinació dels bancs o el 
tema de l’ascensor que tarda el que la empresa tarda en arreglar. En aquest sentit, pel districte 
és una prioritat que un ascensor s’arregli però a vegades no pot ser d’un dia per l’altre. Pel que 
fa a la relació pares, professors i alumnes és difícil de parlar. El tema de l’absentisme escolar 
és un tema complex del país en general que no s’arregla agafant al nen per les orelles. Ens 
alegre que et preocupin aquests temes perquè ens preocupa a tots. Ara bé, si hi ha un parell de 
coses que s’han de comentar. En primer lloc, la lluita d’aquest ajuntament per tal d’anar 
millorant l’accessibilitat per a tot tipus de discapacitats és evident. Una altra cosa és que el 
consistori no vagi al ritme que li agradaria a l’intervinent. El regidor sap que el dia 15 
l’intervinent té una reunió amb el regidor del tema i se t’informarà de la qüestió de les platges. 
D’altra banda li anuncia que el gerent li donarà una resposta mes completa sobre el tema de la 
plaça de l’aparcament al poliesportiu municipal indicant que en tot cas hi ha un problema 
d’ubicació d’aquesta plaça però la plaça existeix.  
 
En segon lloc, diu el regidor que li preocupa que s’enfoqui correctament les matèries que són 
complexes i que algunes vegades són competència de la generalitat, altres vegades son del 
districte, altres vegades són d’àrees de l’Ajuntament i, en aquest sentit, hem de xifrar molt bé 
quin són els objectius i perseguir-los conjuntament. Per exemple, en el tema de l’ambulatori el 
districte pot ser solidari amb els veïns i amb l’intervinent però és un problema de la Generalitat, 
de política sanitària com hi ha temes de política educativa que s’ha de diagnosticar bé i 
acompanyar als veïns a l’òrgan competent. El cas és que hi ha temes que a banda 
d’acompanyar en el debat social no el pot tractar el districte. 
 
Més enllà d’això, si hi ha alguna cosa de les que ha posat l’intervinent per escrit que les puguin 
contestar, ho faran. Li diu que deixi que les mirin perquè hi ha 12 preguntes o 12 comentaris 
que són molt diversos. En tot cas, dona la paraula al gerent del districte per tal d’explicar la 
situació de la plaça d’aparcament del poliesportiu. 
 
El Gerent diu, en relació al poliesportiu CEM Artesania, que sí té plaça reservada per a 
minusvàlids. Ara bé, sí és cer que arran de la denúncia de l’intervinent van poder observar que 
la plaça d’aparcament està al carrer Artesania però passats uns metres del que és el centre de 
referència que és la piscina i a més entenen que està insuficientment senyalitzat perquè no hi 
ha matrícula, per la qual cosa, segurament es presta a confusió de ser usada, és poc visible i a 
mes coincideix amb una altra reserva de plaça per discapacitat aquesta amb matrícula. A la 
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pràctica, la plaça existeix però està mal ubicada. La idea és reubicar-la, aproximar-la a la 
piscina i senyalitzar-la com correspon. 
 
En relació a la demanda concreta de l’intervinent sobre ampliació de la seva plaça 
d’aparcament, creu que ja se li va passar una alternativa. Les places tenen un determinat 
tamany i no es poden ajustar a les necessitats dels usuaris. Però hi ha una alternativa per a 
poder obrir el cotxe i treure la cadira de rodes. Per tant, se l’ha dement i ho reitera aquí que 
l’intervinent demani un canvi en la ubicació de la plaça i aleshores buscarien un lloc que 
estigués al costat d’un pas de vianants o un gual i que permetrà de forma natural que no tingui 
cap obstacle per a poder manegar la porta del darrera. Ara bé, li diu que ha de demanar la 
reubicació de la plaça. 
 
6) Rafael Gonzalez 

 
Comença la seva intervenció indicant que, com que ve moltes vegades a l’Audiència Pública, 
segurament la majoria sap que és minusvàlid perquè té una pròtesi al maluc fruit d’un accident 
de trànsit. El que segurament no saben és que porta 23 anys lluitant contra tota una sèrie 
d’actuacions provinents del Parlament de Catalunya i dels Ajuntaments en matèria de seguretat 
vial. Una última mesura ha estat d’avui mateix anunciant la reducció de la velocitat en uns 
trams de la autopista AP-7. Considera que mesures com aquesta no serveixen de res. Ni els 
governs europeus, estatals, autonòmics o locals, malgrat que ho saben perquè ho ha denunciat 
un munt de vegades, fan cas del fet que hi ha deficiències estructurals en la fabricació i 
construcció dels vehicles a motor. Aquestes deficiències afecten a la seguretat de tots aquells 
que posen la clau en el contacte i posen els seus vehicles en marxa. Afirma que un informe al 
respecte que es va presentar al col·legi d’advocats de Barcelona es va quedar difuminat per 
part d’una persona, la Sra. Gay, que es presenta a les eleccions municipals. Li entristeix que un 
partit polític posi en les seves llistes a una persona que eludeix aquesta qüestió. Considera que 
de l’idioma polític, ha desaparegut la ètica. 
 
A partir d’aquí vol comentar altres qüestions: 
 

a) Perquè aquest districte no ha informat a les associacions de veïns de quin és l’impacte 
del Pla Director Urbanístic Metropolità (PDU)? S’ha aprovat inicialment i afecta a tots 
els veïns de Barcelona inclòs els veïns del districte de Nou Barris. No s’ha informat en 
absolut i creu que s’hagués d’haver informat als veïns. 

b) Una altra queixa ve referida a l’últim Consell de Barri de Trinitat Nova. A banda de les 
queixes veïnals, voldria saber perquè no s’ha gravat i, si s’ha gravat, perquè no s’ha 
penjat. Fora bo que es gravin aquestes sessions. 

c) Una altra queixa fa referència a les zones blaves i verdes. Acusa al govern de 
preocupar-se per la seva implementació però converteixen el carrer en un negoci 
perquè ambdues zones es paga. Per tant, pregunta on va a parar aquests diners?; 
entén que van a les arques municipals, per aleshores no s’utilitzen per res? A què es 
destinen? Considera que aquests diners s’haurien d’invertir en coses relacionades amb 
la vialitat o en les necessitats dels barris. 

d) Ignora els plans del govern pel tema de la Casa de l’Aigua. Discrepa de la 
museolització del procés de l’aigua amb diners europeus. Creu que els diners haurien 
d’anar per altres necessitats i de fet diu que escriurà una carta de queixa a la Unió 
Europea perquè són molts diners (creu que es supera el milió d’euros). 

e) Diu que té un “mosqueo” enorme pel tema de la seguretat ciutadana perquè des de 
setembre de 2022 hi ha moltes operacions policials. Es porten als camells, als 
traficants, hi ha ferits i morts en el districte i això és així perquè arriben les eleccions. 
Porteu tres anys sense fer res i, ara, s’hagi netejat el districte de delinqüents. Té una 
sensació estranya. 
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Conclou la seva intervenció indicant que el mandat ha estat un desastre. 
 
El regidor contesta, en primer lloc, que el pitjor de la seva intervenció no és el que diu 
l’intervinent sinó que algu pugui treure alguna conclusió que seria tremenda. 
 
En segon lloc, vol contestar i clarificar algunes de les qüestions plantejades perquè, d’altres, 
són meres opinions, respectables òbviament, però simples opinions. 
 
Pel que fa al Consell de Barri de Trinitat Nova, informa que alguns veïns es van queixar perquè 
volen una piscina en el poliesportiu que s’ha de fer. Hi ha un debat sobre si en el nou 
equipament pot anar o no una piscina. Es un debat tècnic, urbanístic i complex. No està en 
qüestió el poliesportiu sinó si pot haver o no una piscina. Això és el que va passar i ara s’ha 
d’analitzar tècnicament si resulta viable o no la demanda veïnal. 
 
Sobre la casa de l’Aigua, el regidor diu que el districte ha fet un esforç enorme a l’igual que la 
resta de la ciutat per aprofitar els fons europeus en allò que pertoqui. Els fons europeus no és 
algo que es dediquin a allò que un vol sinó que tenen a veure amb projectes. Si algu vol fons 
europeus per tema d’urbanisme, ha de presentar un projecte urbanístic, fons per cultura van a 
cultura,etc.., és a dir, els fons europeus tenen destinació. En la seva qualitat de regidor de 
turisme de l’Ajuntament de Barcelona, ha demanat fons europeus, ha aconseguit molts i els 
adrecen a descentralitzar el turisme, entre altres llocs, al districte de Nou Barris i, en aquet cas, 
és per a millorar el projecte museístic a la Torre de l’Aigua amb una aportació de 500.000 
euros. També arribaran fins europeus pel Rec Comtal, Collserola o Art Urbà. D’altra banda, la 
part soterrada de la Casa de l’Aigua és molt valuosa però és un subterrani i, per tant, per tal 
que la gent pugui entrar i sortir per la única escala que hi ha, està subjecte a un anàlisi 
urbanístic per veure si la gent pot entrar i sortir de forma massiva. 
 
La resta de qüestions considera el regidor que són meres opinions personals de l’intervinent 
que queden gravades però que no cal contestar. 
 
No obstant, a requeriment del gerent del districte, el regidor informa que els Consells de Barri 
no es graven sinó que es fan acta i es penja al Decidim. Per tant, tot el que es tracta en els 
Consell de Barri es reflecteixen en acta que es pengen al Decidim i, per tant, tot és opinable, 
visible i consultable. 
 
L’intervinent pregunta perquè el Consell de Barri de Trinitat vella es grava i el de Trinitat Nova 
no? Cada districte decideix si es grava o no però el més rellevant és que hi hagi un acta i figurin 
tots aquells que intervenen. Si les actes s’aproven, no d’haver cap problema. 
 
El Gerent apunta que per a poder aconseguir la proximitat que es pretén en els Consells de 
Barri, en les comissions de seguiment s’ofereixen els espais més pròxims als barris i, en aquest 
sentit, no els tenim tant dotats tecnològicament com aquesta seu. 
 
7) Maite Rodríguez 

 
Farà una petició a continuació. No creu en miracles però si pel que dirà s’arregla en any o any i 
mig començarà a creure en els miracles. Considera que una part dels carrers de Nou Barris 
estan molt malament. Es centra en la Via Julia que té zones on és molt possible que alguna 
persona pugui caure i ho sap de ben segur perquè la seva filla va caure, es va fer un esquinç, 
ha estat 17 o 18 dies de baixa i ha tingut sort perquè si el cop se’l dona a la cara no sap què és 
el podria haver passat. Creu que el govern hauria de donar-se una volta pels carrers i 
comprovar l’estat en el que es troben (apunta que el Passeig Valldaura també està molt 
malament) i intentar arreglar-ho. Considera que hi ha mal manteniment. La petició, per tant, és 



 
Districte de Nou Barris 
Departament de Serveis Jurídics-Secretaria 
Pl. Major de Nou Barris, 1 
08042 Barcelona  
93.291.68.00 
www.bcn.cat/noubarris 
 

10 
 

que ho vagin a veure i que s’arregli. Si vol el regidor el pot acompanyar a aquestes zones per 
comprovar l’estat dels carrers. 
 
El regidor contesta que prenen nota i afegeix que la Via Julia és un dels carrers que té 
problemes de configuració com ara escocells... Creu que és una evidència que té problemes i 
que és urgent arreglar-ho i confia en que no tardi un any i mig. 
 
Per la seva banda, el Gerent del districte diu que la Via Julia és una de las vies en les que es té 
el coneixement de la necessitat de millora de l’accessibilitat, en especial, les voreres del costat 
muntanya. Hi ha una diferència de cota que en el seu moment es va resoldre de forma 
satisfactòria pels dos barris de Porta i Verdum però amb el temps les exigències d’accessibilitat 
d’avui en aquell moment no existien. Per tant, hi ha percepcions objectives de millora. D’altra 
banda, afirma que fins ara la Via Julia ha funcionat bastant bé, no s’ha observat per part dels 
arquitectes del districte la necessitat d’una reforma integral però és cert que acumula molts 
elements de barreres d’accessibilitat que avui per avui quan fas una obra nova ja no existeixen 
com ara esglaons superflus, les voreres avui en dia es fan molt mes amples, etc... Per tant, la 
recomanació tècnica per la reforma està sobre la taula. 
 
8) Teresa Carvajal 

 
En primer lloc, pregunta quan s’inaugurarà Can Valent i si serà accessible perquè la porta 
d’entrada és molt bonica però no és accessible. En segon lloc, demana tant si surten de nou 
escollit a les eleccions com si no, que lluitin més per a crear llocs de feina. Demana que no 
se’ls enganyi fent creure que els ajudaran. Diu que hi ha famílies que ho estan passant molt 
malament perquè no hi ha manera de trobar feina. Com a mínim vol una resposta ni que sigui 
dient que no poden però no callar davant les persones que ho estan passant fatal. Hi ha molta 
joventut però molta manca de feina. Hi ha molta joventut que va pel carrer sense saber què fer. 
 
El regidor contesta, pel que fa a Can valent, que es tracta d’una obra bàsicament restauradora, 
és a dir, el que s’ha fet bàsicament és evitar que caigui. S’ha d’entrar en una segona fase que 
ha de comptar amb un projecte funcional i decidir l’ús d’aquest espai públic. Això requerirà 
interiorisme, instal·lacions elèctriques, accessibilitat, etc.. No s’ha pogut empalmar aquestes 
dos fases perquè, com passa en llocs patrimonials, en les excavacions s’han trobat restes 
arqueològics, que fa que depenem dels tempus que no controlem i que ens diran els serveis 
patrimonials de l’Ajuntament que s’ha de fer amb aquests restes. No obstant això, la idea és 
passar a la fase funcional ràpidament. 
 
Pel que fa al tema de la creació de llocs de feina, el regidor contesta que l’Ajuntament té dos 
mecanismes per a crear llocs de feina: un és crear les condicions per tal que el món 
empresarial tingui les millors condicions a nivell municipal perquè tinguin treball (ajuts genèrics, 
moratòries en temes d'impostos municipals, ajuts en temes de canvis tecnològics, canvi 
climàtic, etc..) però l’Ajuntament no és un constructor de treball directament. Un segon cas és 
amb un acord entre la Generalitat i l’Ajuntament malgrat que depèn de la Generalitat com són 
els programes del SOC de plans ocupacionals que tenen una durada limitada i que 
l’Ajuntament és un peticionari al SOC que és qui fa la provisió del plans d’ocupació. Afegeix 
que el districte de Nou Barris és un bon receptor de plans d’ocupació (de fet un 25% dels que 
es fan a Barcelona). Encara així, depenem de quan surten aquests plans ocupacionals perquè 
no és d’iniciativa municipal. Torna a insistir en que l’Ajuntament no és un constructor de treball 
en el sentit lineal de la paraula. 
 
El regidor dona la raó a la intervinent indicant que és cert el fet de la existència de borses 
d’aturats estructurals que, a vegades són problemes mes conjunturals que estructurals (per 
exemple el cas dels discapacitats) que no estan solucionats. En qualsevol cas, diu que “estan 
en ello”, sap del que està parlant la intervinent i arriben fins on poden. 
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La intervinent replica que una vegada va demanar ajut i ningú la va orientar. Una altra vegada 
va ser ajudada pel regidor. En definitiva, creu que s’ha d’ajudar a qui ho necessita. Qui ho 
demana és per alguna cosa. No entén perquè no surt ningú a manifestar-se per aquest tema i 
en canvi desprès surten per altres qüestions més banals. 
 
9) Neus Ros 

 
Es refereix a la situació de l’edifici del carrer Sant Iscle, 75 interior. Tenen un grup de watsapp 
d’afectats del pati de la finca i no es tracta del tema que tirin les cases abaix abans o desprès 
sinó que els veïns li comenten que comencen a tenir les finestres obertes i els senyors que 
viuen dins es poden a jugar al domino a les 12 de la nit fina a les 05:00h de la matinada amb 
escàndol. La intervinent els ha dit que vinguessin avui a exposar la problemàtica però no han 
volgut perquè creuen que el govern no els fan ni cas. Volen recollir signatures i portar-les a 
GUB perquè diuen que tenen dret a descansar. Algu hauria de fer entendre’ls mentre no 
s’acaba d’arreglar que a casa seva poden fer el que vulguin però el pati no és d’ells i que els 
veïns han de poder descansar sobre tot perquè al dia següent s’han d’aixecar aviat per a anar 
a treballar. 
 
El regidor contesta que en el tema del carrer Sant Iscle el districte ha posat un especial èmfasi, 
el terme està perfetament enfocat. Es un tema no només diagnosticat sinó amb els informes 
que corresponen. Estem en un procés que té el seu temps, que acabarà amb un enderroc. El 
que passa és que aquí han passat algunes coses que són complexes. Inversemblantment, e 
que era una construcció provisional per una obra, ha acabat sent una construcció en la que hi 
ha gent que per raons estranyes té lloguers, fins i tot, bancs han donat hipoteques, gent que té 
títols de propietat... algo absolutament anormal. Això s’ha de lluitar jurídicament; hi ha 
apel·lacions a la sentència....Allò ha d’anar a terra i quedar net però no podem anar amb una 
excavadora i tirar-ho avall; té el seu temps però està enfocat. 
 
Pel que fa al tema que juguen al dominó, fan soroll, etc.. tu pots anar a GUB però, com passa 
en el 99% dels casos d’incivisme, no pots tenir un espia amagat tots el dies a totes les hores 
per a veure si els enxampes “in fraganti” i aquesta gent té l’habilitat de portar-se bé ara, tornar a 
jugar desprès.... El que és rellevant és que el tema està enfocat, jurídicament en marxa, però 
cal el temps necessari perquè aquest procés pugui executar-se. 
 
La intervinent replica que no es tracta de tenir presa perquè vagi l’edifici al terra sinó que, 
mentre estiguin allà, es comportin. Algu (ja sigui GUB, assistents socials...) els hauria de fer 
comprendre que ells tenen dret a viure però la resta té dret a dormir per la nit. 
 
El regidor contesta que, al marge del que està comentant la intervinent en aquesta sessió que 
ho troba bé, vol comprovar a traves de GUB quantes trucades han rebut. 
 
La intervinent diu que no tenen cap trucada perquè estan cansats de trucar a la urbana i allà no 
es presenta ningú. El regidor diu que no és cert i que no pot acceptar que la GUB són una 
pandilla de senyors que no fan res. La intervinent replica que no és per culpa de GUB (fan el 
que poden i mes) sinó que no tenen suficient dotació de recursos humans. 
 
Tanca el debat el regidor indicant que els veïns denunciïn perquè a ell això li dona la força 
suficient per a donar les ordres o indicacions oportunes a GUB. 
 
10) Francisco Garrobo 

 
Comenta que cada vegada els horaris de les Audiències Públiques i els plenaris van mes 
d’hora. Estem es un barri obrer i treballador amb horaris de sortida molt tards. Abans es feien 
les sessions a les 19:00 o les 19:30 i s’omplia la sala. Considera que l’horari del plenari de 
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l’endemà, tenint en compte que estan els partits polítics i el nombre de punts de l’ordre del dia, 
és normal i lògic que comenci abans però l’Audiència Pública s’ha de fer a una hora que pugui 
venir més gent. Per tant, demana que els horaris de les audiències públiques siguin els que 
puguin ser mes accessibles per les veïnes. 
 
El regidor contesta que no té cap inconvenient en que les audiències públiques siguin a  les 
19:00 hores, a les 20:00 hores o quan sigui. Ell sempre està fins que s’acaba. És un problema 
de la Junta de Portaveus i que la presidenta ho pot plantejar. Es cert que a vegades l’Audiència 
Pública és molt llarga i d’aquí que s’avanci la hora però no ha de ser l’horari cap problema. 
 
La presidenta del Consell del districte diu que ho portarà  la Junta de Portaveus, si bé és cert 
també que hi havia peticions en sentit contrari perquè tenen responsabilitats familiars. Es per 
tant, una mica complicat. També volien que hi hagués més assistència de més dones perquè 
veuen que els que agafen la paraula són sempre els mateixos. Per tant, hi ha el doble 
problema de la participació i la conciliació familiar que hem d’intentar compensar. No obstant és 
feina de tots que hi hagi més participació i més varietat de veus per a evitar que siguin molt 
monolítiques. 
 
11) Carmen Cabello 

 
La intervinent vol parlar, en primer lloc, de la pavimentació en el barri. Considera que està tot 
mol malament, en especial, a  l’avinguda Rio de Janeiro. Només s’arregla el trosset que els 
avises però és que estan totes les voreres malament. Creu que en aquets carrer cal una 
reforma integral. 
 
En segon lloc, exposa el tema dels bancs per seure’s. La gent gran com ella quan surten a 
passejar els agradaria trobar-se un banc per seure’s i descansar. Són molt escassos i, si és 
possible, col·locar-los al costat de la parada del bus perquè a les marquesines només caben 
tres persones i han d’esperar molta estona l’arribada del bus i es cansen si han d’estar de peu. 
També s’hauria d’augmentar el nombre de papereres i properes a les parades del bus. 
 
En tercer lloc, respecte del bus, diu que les portes del bus a les parades coincideixen amb 
arbres, escocells, fenals...Creu que haurien de mesurar-se les mides del bus per a evitar 
aquesta coincidència. Sembla que els conductors ho facin expressament. 
 
En quart lloc, es queixa de la línia del bus D-50. Com ve de molt lluny, s’omple molt. Si en el 
bus van dos persones amb el carret del nen, el tercer ja no pot entrar i ha d’esperar al següent 
bus. A més, dintre del bus vas molt apretat (com a llaunes de sardines). Hi ha molta gent i no hi 
ha seients per a la gent gran, circumstància que aprofiten alguns per a robar. 
 
En cinquè lloc, es queixa de les terrasses ja no només pel soroll (com passa en l’avinguda Rio 
de Janeiro que no et deixen dormir) sinó que els estan ocupant les voreres impedient el pas de 
la gent. 
 
Per últim, pel que fa a la línia 132 del bus que l’agafa molta gent de Verdum per a anar al CAP. 
La gent ha de creuar quatre semàfors per a arribar a l’ambulatori de Rio de Janeiro. Es gent 
gran, que els costa caminar. Han demanat varies vegades coma associació de veïns, com a 
grup sanitari que tornin a posar la parada on estava abans, és a dir, al costat del col·legi 
Santiago Rusiñol. 
 
Conclou dient que també s’ofereix anar amb el regidor pel barri per constatar totes les coses 
que estan malament i espera poder veure solució per alguna de les diferents coses que ha 
demanat. 
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El regidor contesta que prenen nota d’alguns dels comentaris que ha fet la intervinent i veure si 
alguna cosa és millorable. Alguna de les qüestions tenen explicacions tècniques. Diu que no és 
cert que els autobusos parin davant arbres... una altra cosa és que a vegada coincideixen en 
una parada més d’un autobús i aquí és més difícil mesurar. Si no és així no hauria de passar i, 
si és així, és que alguns conductors no s’ho miren bé. El autobús no és com el metro que ha de 
parar just davant d’una porta. Són observacions que es van fent, s’hauria d’avisar als diferents 
conductors... 
 
Sobre el tema dels bancs i les papereres, el regidor diu que aquest és un tema complex. És 
cert que falten bancs però també és cert que quan es decideix posar un banc s’ha de veure la 
seva ubicació concreta, quins problemes pot comportar la dita ubicació perquè desprès hi ha 
queixes de perquè s’ha posat aquí i no allí, segons qui se seu, generen soroll per la nit i 
molesten a alguns veïns... No obstant això, és cert objectivament que faltarien alguns bancs 
més. També hi ha un problema de disseny dels bancs però vol creure que la gent de mobiliari 
urbà ho té analitzat. I desprès hi ha un debat etern que és en el tema de les papereres. Fa un 
parell d’anys, el problema de les papereres era que es tractaven d’autèntics contenidors de la 
brossa i no s’utilitzaven bé. Ara que hi ha menys papereres, el problema és qui hi ha poques. 
S’ha d’analitzar perquè és un tema recurrent però no obstant això pren nota per a comunicar-ho 
als responsables de ciutat. 
 
Per últim, pel que fa al tema de les parades i del recorregut dels autobusos, tot té una 
explicació tècnica. La gent de mobilitat, quan el districte els planteja aquests problemes com el 
d’ubicació concreta de parades, tot té una explicació lògica, de temes de mobilitat, de com 
funcionen els autobusos... A vegades, hi ha un problema d’informació o d’opinió però conclou 
que està bé saber el que opina la intervinent (i altres usuaris) perquè passaran nota d’aquest 
tema a mobilitat, si bé no sap si serà possible o no una modificació de la ubicació concreta 
d’alguna parada del bus. 
 
12) Margarita Lozano 

 
Vol parlar del tema dels robatoris perquè diu que hi ha un important nombre de víctimes que 
estan patint aquest problema, sobre tot, en el barri de Porta a la mançana que conformen els 
carrers Maladeta, Deià, Estudiantes i Piferrer. Darrerament aquesta mançana esta sent 
assaltada pels delinqüents, es fiquen per les porteries i accedeixen als àtics. Creu que no 
queda cap àtic que no hagi estat assaltat. Així mateix, no només entren pels àtics sinó pels 
baixos del carrer Alella. En qualsevol edifici poden entrar per la porteria, posen una senyal en 
les portes per a constatar si hi ha algu dintre o no. Pregunta al govern què és pot fer per a 
solucionar aquest greu problema? 
 
El regidor contesta que el primer que s’ha de fer és denunciar els fets delictius i afegeix que 
resulta evident que hi ha robatoris a la ciutat (són conscient d’això) però no els consta el nivell 
quantitatiu que explica la intervinent perquè tenen reunions amb Guàrdia Urbana i no els 
comenten el nivell delinqüencial que planteja la intervinent. 
 
Es produeix un intercanvi de paraules entre la intervinent i el regidor. Així la intervinent 
pregunta, no té constància d’aquests robatoris? El regidor contesta que, del que no té 
constància, és tal qual ho ha comentat la intervinent al principi de la seva exposició (que no hi 
ha cap àtic sense robar). Si hi haguessin denúncies tindria la constància però no les té. Per 
tant, el regidor pregunta s’han denunciats tots aquest fets? La intervinent replica que tots els 
robatoris s’han denunciat, absolutament tots i afegeix que li agradaria que el regidor parlés amb 
els presidents de les 15 comunitats que conformen aquesta mançana i ells li podran comentar 
tots els pisos que han estat assaltats. El regidor insisteix que, més que parlar amb els 
presidents de les comunitats de veïns, són les denúncies que li diguin Guàrdia Urbana i Mossos 
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d’Esquadra i així poder tenir constància dels fets. Ells reben els “partes” policials periòdicament. 
Demana a la intervinent que li deixi analitzar de forma detallada les dades i veure si els veïns 
tenen raó i hi ha una alarma social o es tracta d’una percepció. La intervinent replica que per la 
seva banda, els presidents de les diferents comunitats de veïns estan recollint signatures 
perquè un altre problema és que molta gent d’aquests edificis no es coneixen i, per tant, seria 
una ocasió per a poder-se conèixer i veure quines són les porteries en les que hi ha un accés 
més senzill als terrats dels habitatges per desprès saltar als àtics. La intervinent pregunta si li 
sembla bé al regidor la recollida de signatures. El regidor contesta que facin el que hagin de fer 
però demana una vegada més que li deixin consultar a la Guàrdia Urbana i als Mossos 
d’Esquadra sobre quines informacions tenen sobre aquests fets i determinar el que s’hagi de fer 
al respecte. La intervinent està d’acord però li demana de nou que faci una visita als veïns per 
tal que li expliquin la situació. 
 
13) Bertrand de Five 

 
A la vista de l’anterior intervenció, pren de nou la paraula el Sr. Bertrand de Five que vol fer 
algunes observacions al respecte. En aquest sentit, pregunta al govern si sap que per a poder 
anar a la comissaria de policia es necessita cita i, per aquest motiu, s’ha reduït el nombre de 
denúncies (posa l’exemple del neu nebot que ha tardat 14 dies per disposar de cita). Ho 
considera molt greu. 

 
El regidor no comparteix aquesta opinió i demana no confondre a la gent. Si tu vas a la Guàrdia 
urbana o a Mossos d’Esquadra indicant que acabes de ser víctima d’un delicte ningú et dirà 
que vagis al cap de 15 dies. Una altra cosa és si vas a la Guàrdia Urbana i hi ha una cua de 20 
persones i decideixes no esperar i vas al dia següent és un problema personal. A ningú li diuen 
que vingui a fer la denúncia en quinze dies. Això ha de quedar clar per no confondre al 
personal. Una altra qüestió és que segons el que vagis a dir a la urbana et puguin dir que vagis 
al cap d’uns dies però no coneix ningú que hagi estat objecte d’un robatori, d’una agressió o 
d’un delicte i l’hagin dit que vingui d’aquí en 15 dies perquè fins i tot això seria penalitzable. 
 
El Sr. Bertrand de Five afegeix un parell de comentaris més: 
 

a) Demana com passa en el departament d’educació de la Generalitat que les dos 
primeres hores del dia no estiguin reservades al sistema de cita prèvia i, per tant, 
modificar el sistema de cites prèvies del districte i que en les dos primeres hores del dia 
puguis anar a la OAC sense cita prèvia. 

b) Va haver el compromís fa uns quants anys a que els patis dels col·legis estiguessin 
oberts per a que els nens puguin jugar i no estiguin pel carrer i algu que els pugui 
vigilar i així tenir una joventut més sana. S’obriran els patis? 

c) Per què tanquen els poliesportius si són públics? Haurien de poder obrir 14 hores 
inclosos dissabtes i diumenges 

d) Dona la raó a la Sra. Cabello (intervinent número 11) respecte del fet que les portes 
dels autobusos estan davant d’arbres o altres elements que obstaculitzen sobre sot als 
discapacitats 

e) Torna a insistir en saber a quin lloc podrà anar la seva plaça d’aparcament perquè no 
veu llocs amb pas de vianants. La presidenta del Consell del Districte li diu que ja se 
l’ha donat resposta a aquesta petició. Ha de demanar el canvi d’ubicació i ja se li 
buscarà un lloc adequat. 

 
14) Maria Ferrando 

 
Pregunta si algu del Govern pot passar-se pel Passeig de Fabra i Puig per a comprovar l’estat 
dels contenidors. Diu que fan fàstic, hi ha rates. Ha trucat molyes vegades a l’Ajuntament 
perquè vagin a mirar-ho. Afegeix que la gent és molt “marrana” perquè fiquen dintre mobles 
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abans del dia de la recollida i no deixen passar a la gent. Demana que el tema de la neteja del 
Passeig Fabra i Puig s’arregli perquè cada vegada és més vergonyós i cada setmana ha de 
trucar al servei d’atenció al ciutadà. 
 
La presidenta del Consell del districte demana a la intervinent si és en tot Fabra i Puig o en 
algun lloc en concret. La intervinent diu que és en Passeig Fabra I Puig, núm. 327. 
 
El regidor contesta les dos últimes intervencions. Al Sr. Bertrand de Five (intervinent número 
13), en relació al tema dels col·legis, diu que farà una resposta genèrica a una pregunta també 
genèrica. Amb independència que les escoles estiguin obertes per certes activitats, que ho 
estan en molts casos com ara esdeveniments esportius, acords amb entitats...hi ha un 
problema a vegades que és que el claustre escolar ha de tenir una petició d’obertura de les 
escoles i la obertura dels patis sense projecte és un tema delicat. Són centres públics però amb 
un programa determinat que s’ha de protegir. En segon lloc, el districte té molts equipaments 
per a joves que, moltes vegades, el que passa és que el joves no s’apropen a dits 
equipaments. En aquest sentit, hi ha molts casals de joves. Es demana obrir els patis però el 
que haurien de fer és anar als casals de joves. Que existeixen i que moltes vegades tenen 
menys utilització del que els agradaria. Per tant, equipaments per joves no sobren però tampoc 
en falten. 
 
A la Sra. Maria Ferrando (intervinent número 14), en relació al tema de la neteja, el regidor 
contesta que prenen nota d’aquesta adreça però també vol posar en èmfasi una cosa que 
també ha dit la intervinent i és que el mobiliari s’ha de treure el dia que s’ha de treure. Quan 
una persona treu els mobles un dia abans, és un comportament inacceptable, incívic i conflictiu. 
No podem tenir un sistema de control per a saber-ho ni càmeres al carrer per descobrir els 
incívics perquè aleshores la cosa és complica molt i la societat deriva en el que no pot derivar. 
Afegeix que la societat ens hauria d’ajudar a evitar certs comportaments incívics. Tot així, si hi 
ha algun defecte en la neteja o algun incompliment en el contracte de la neteja, si és que hi fos, 
prenem nota i ho faran saber a la empresa. Hem d’exigir que les coses es facin adequadament 
i tots hem de combatre els usos inapropiats del material públic. 
 
La intervinent reconeix la feina de neteja perquè afirma que cada mati a les 08:00 estan 
recollint amb el camió però a les persones incíviques estaria bé posar-los multes. El regidor 
replica que els han d’agafar in fraganti i això no sempre és fàcil. No obstant, la intervinent 
demana més control de la Guàrdia Urbana perquè moltes vegades això passa a les 6 de la 
tarda. 
 
 
 

I sense més assumptes a tractar, la presidenta del Consell del Districte aixeca la 
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